

**Terms & Condition 優惠條款：**

- Above special offer are valid from date of confirmation under 15 December 2019. (Except black-out dates indicated) 以上優惠價由確認日起計有效至2019年12月15日，指定不適用日期除外。
- Above special rate are subjected to availability at the time of reservation.  
以上優惠價格需視乎當時訂票供應情況而定。
- Advance booking is required 1-3 days prior to departure, on-day reservation will be subjected to availability at the time of reservation  
如需享有以上優惠價，必需提前一至三個工作天預定。如當天到場訂購，需視乎當時訂票供應情況而定。
- All rates are quoted in Hong Kong Dollar  
以上優惠價以港幣計算。
- Shun Tak Travel Services Limited reserves the right of final decision in the event of any disputes  
如有任何爭議，信德旅遊將保留最終決定權。
- All bookings must be process through retail shop of Shun Tak Travel with address stated below:  
如需訂購，必須聯絡信德旅遊門市部，地址如下：  
  
Shop No.B12, basement Floor, Shun Tak Centre, 200 Connaught Road central, Hong Kong  
(MTR Sheung Wan station Exit D)  
上環干諾道中200號信德中心B12 號舖 (上環地鐵站D出口)  
Telephone number 電話: (852) 2283 2688 / 2283 2626  
E-mail Address 電郵: [leisure@shuntak-hospitalityservices.com](mailto:leisure@shuntak-hospitalityservices.com)
- Related identification card as below must be presented to our retail counter upon purchase travel products  
訂購時必須出示貴公司以下之證件方可享用以上優惠
  - 員工證 Staff Card
  - 會員證 Membership Card